

Upcoming Events

Sep 1st
1st
install-
ment fees
due
&
First day of
school
(3-12)

Sep 2nd
First day of
school
(Gr K-2)

Sep 8th– 12th
Phonological
assessments
(JK-Gr 2)
&
MAP Practice
(Gr 2-5)

Sep 8th
KG Extended
day begins



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

September -2024

Dear Elementary Parents,

Warmest greetings to all our existing parents and learners as well as those joining us for the first time. Thank you for making CBS your school of choice. I trust that your stay with us will be an extremely rewarding one. Our mission is to promote a respectful, safe, and supportive environment and encourage high expectations and academic success.



At CBS we have a compliment of well experienced and talented staff, who are committed and dedicated the provide the best education to your child. We believe in quality education for every child in every classroom and that “no child should be left behind”. Our talented staff will create a friendly and relaxed environment for your child, where the focus will be on their holistic development, enabling them to realise their full potential.

I am Reginald John Esau, your newly appointed Elementary School Principal. I am South African born and I am delighted to be part of the CBS family. You can rely on my full support during my tenure, and I can assure you of my wholehearted commitment and dedication, in ensuring that your child benefits optimally from his/her stay at CBS.

I have 38 years of teaching experience and have been in management for the better part of it. I have served as principal for the past 10 years. I will use the valuable knowledge, experience and skills that I have acquired over the years, to enhance the teaching and learning at CBS. Together with my staff, we will continue our endeavours to make CBS the most sought-after institution in Kuwait.

As we gear up for the new school year, we kindly remind parents to ensure that the 1st fee instalment is paid and that all relevant books and uniforms are purchased. This will help ensure a smooth start for all students.

I wish you all well with the new academic year and I trust that it will indeed be a peaceful and fruitful and intellectually stimulating year for our students.

“Carpe Diem”, seize every moment and opportunity.

Welcome!

Sep 9th
KG Open
House

Sep 16th
Prophet's
Birthday
holiday

Sep 26th
ES Assembly
(Trait
Respect)

Sep 30th
Student
Council
investiture
ceremony

CBS SUMMER UNIFORM



REGULAR UNIFORM



SHORT SLEEVE POLO T-SHIRT



GREY CARGO TRS.
BOYS



GREY TROUSERS
GIRLS



One black pair with lace or velcro
for everyday use.

PE UNIFORM



Front side

Back side

PE T-SHIRT



PE SHORTS
BOYS



PE PANTS
GIRLS



One pair of laced or velcro running
shoes with clear soles for PE.

The start of school also means the start of routines. Please ensure that from the start of the year your child(ren) is wearing the correct school uniforms, is in school by 7.30am and comes fully prepared for the start of lessons.

For parents and students who use the school buses, the **full** bus service will start on Sunday 8th September, but students using the buses will be dropped off only on Thursday 5th September. The Extended Day Program starts on the 8th of September for parents who have registered with the PR department.

A huge reminder that the opportunity to formally meet our teachers and the elementary administrators will be on Monday 9th September after school, and parents will assemble in the gym before dispersing to your child's classroom with the homeroom teacher.



Sincerely

Mr. Reginald John Esau
Elementary School Principal

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

سبتمبر - 2024



الفعاليات القادمة

01 سبتمبر

موعد سداد
القسط الأول

&

أول يوم دراسي
(للصفوف 3 - 12)

02 سبتمبر

أول يوم دراسي
(للصفوف من الروضة
إلى الصف الثاني)

08 - 12 سبتمبر

التقييمات الصوتية
(أولى روضة - الصف
الثاني)

&

تدريبات مقياس التقدم
الأكاديمي

(الصفوف 2 - 5)

08 سبتمبر

بداية اليوم الممتد
بالنسبة لمرحلة
الروضة

أعزائي أولياء أمور المدرسة الابتدائية،



أطيب التحيات لجميع أولياء الأمور والطلاب الحاليين وكذلك للطلب الذين ينضمون إلينا لأول مرة. نشكركم على اختياركم المدرسة الكندية ثنائية اللغة كمدرسة لأبنائكم. أؤمن بأن وجودكم معنا سيكون مجزياً للغاية. رسالتنا هي تعزيز بيئة تتسم بالاحترام والأمن والدعم وتشجيع التوقعات العالية والنجاح الأكاديمي.

في المدرسة الكندية ثنائية اللغة، لدينا فريق متكامل من الموظفين الموهوبين وذوي الخبرة، الذين يلتزمون بتقديم أفضل تعليم لأبنائكم. نحن نؤمن بتقديم تعليم عالي الجودة لكل طفل في كل صف دراسي، وأنه "يجب عدم ترك أي طفل متأخرًا في التحصيل العلمي". سيعمل موظفونا الموهوبون على خلق بيئة ودية ومريحة لطفلكم، حيث سيكون التركيز على تنميته الشاملة، مما يمكنه من تحقيق كامل إمكاناته.

أنا، ريجينالد جون إيساو، مدير المرحلة الابتدائية الجديد. وُلدت في جنوب إفريقيا، ويسعدني أن أكون جزءًا من عائلة المدرسة الكندية ثنائية اللغة. يمكنكم الاعتماد على دعمي الكامل خلال فترة إدارتي للمدرسة الابتدائية وأؤكد لكم التزامي التام وتفاني في ضمان أن يستفيد طفلكم بأقصى قدر ممكن من فترة دراسته في المدرسة الكندية ثنائية اللغة.

أتمتع بسنوات خبرة وقدرها 38 عامًا في التدريس، وقد كنت في مناصب إدارية لمعظم تلك الفترة. لقد شغلت منصب مدير مدرسة خلال السنوات العشر الماضية. سأستفيد من المعرفة القيمة والخبرة والمهارات التي اكتسبتها على مر السنين لتعزيز عملية التعليم والتعلم في المدرسة الكندية ثنائية اللغة. وبالتعاون مع فريق العمل في المدرسة، سنواصل جهودنا لجعل المدرسة الكندية ثنائية اللغة المؤسسة الأكثر طلبًا في الكويت.

بينما نستعد للعام الدراسي الجديد، نود تذكير أولياء الأمور بضرورة سداد القسط الأول من الرسوم والتأكد من شراء جميع الكتب والزي المدرسي. سيساهم ذلك في ضمان بداية سليمة لجميع الطلاب.

أتمنى لكم جميعًا عامًا دراسيًا موفقًا، وأثق بأنه سيكون عامًا هادئًا ومثمرًا ومحفزًا فكريًا لطلابنا.

"اغتنم الفرصة"، واستغل كل لحظة وفرصة.

Welcome!

09 سبتمبر
البيت المفتوح
لمرحلة الروضة

16 سبتمبر
عطلة المولد النبوي
الشريف

26 سبتمبر
تجمع المدرسة
الابتدائية
(سمة الشخصية:
الاحترام)

30 سبتمبر
حفل تنصيب مجلس
الطلاب

CBS SUMMER UNIFORM



REGULAR UNIFORM



SHORT SLEEVE POLO T-SHIRT



GREY CARGO TRS.
BOYS



GREY TROUSERS
GIRLS



One black pair with lace or velcro
for everyday use.

PE UNIFORM



PE T-SHIRT



PE SHORTS
BOYS



PE PANTS
GIRLS



One pair of laced or velcro running
shoes with clear soles for PE.

بداية العام الدراسي تعني أيضًا بداية نظام الروتين. يرجى التأكد من أن طفلكم يرتدي الزي المدرسي الصحيح منذ بداية العام، وأنه في المدرسة بحلول الساعة 7:30 صباحًا، وأنه يأتي مستعدًا تمامًا لبدء الدروس.

بالنسبة لأولياء الأمور والطلاب الذين يستخدمون خدمة الحافلات المدرسية، سيبدأ تقديم الخدمة بشكل كامل بحلول يوم الأحد الموافق 8 سبتمبر، ولكن سيتم توصيل الطلاب الذين يستخدمون الحافلات يوم الخميس 5 سبتمبر. سيبدأ برنامج اليوم الممتد بتاريخ 8 سبتمبر لأولياء الأمور الذين قاموا بالتسجيل لدى قسم العلاقات العامة.

تذكير هام بأن الفرصة للقاء رسمي مع معلمينا وإداريي المدرسة الابتدائية ستكون يوم الاثنين الموافق 9 سبتمبر بعد انتهاء الدوام المدرسي، حيث سيتجمع أولياء الأمور في الصالة الرياضية قبل التوجه إلى فصول أبنائهم مع معلم الصف.



مع أطيب التمنيات،
السيد / ريجينالد جون إيساو
مدير المدرسة الابتدائية